
 
Muut asiat  
Kunnanhallitus 12.08.2024 § 142    
      

-Anna-Mari Pylkäs toi terveiset vammaisneuvostolta, että kunnan tulevissa  
hankkeissa tulee huomioida tilojen esteettömyys. 

  
 
 
 


